
PROTOKÓŁ NR XXXII/2021 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 06 GRUDNIA 2021 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury w Skórczu 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 15. Radnych 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SKÓRCZ, GRUDZIEŃ 2021 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXXII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 15. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXXI/2021 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

30 listopada 2021 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2021 ROK.  

(załącznik nr 3 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca 

obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 
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 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXII/214/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 06 grudnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 2 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2021 - 2032. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca 

obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXII/215/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 06 grudnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas  

XXXII sesji Rady Miejskiej w dniu 06 grudnia 2021 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

Burmistrz Janusz Kosecki poinformował radnych, że odbyły się postępowania 

przetargowe na sprzedaż mieszkań komunalnych. Z trzech mieszkań, zostały sprzedane dwa. 

Trzypokojowe - za niespełna 160 tys. zł oraz kawalerka, która była wyceniona na niespełna 

80 tys. zł, została sprzedana za 117 tys. zł. Do sprzedania pozostało w dalszym ciągu jedno 

mieszkanie przy ul. 27 Stycznia.  

Radny Roman Pietrzykowski pytał co zostało ustalone na spotkaniu z 

przedstawicielami firmy budującej przedszkole? 
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Burmistrz Janusz Kosecki potwierdził, że w ubiegłym tygodniu odbyła się rada 

budowy. Położyliśmy silny nacisk na informację, kiedy zwiększy się ilość osób na budowie. 

W tym tygodniu ma pracować o siedmiu murarzy więcej. Będą to bezpośrednio pracownicy 

firmy TB INVEST, a nie podwykonawcy. Dzisiaj byłem zlustrować teren budowy. Ściany 

fundamentowe są praktycznie już prawie w całości posadowione. W tej chwili są kończone 

zbrojenia. Pustaki, żelbety też już są na placu. Mówiono nam, że w tym tygodniu rozpoczną 

prace związane z układaniem stropu. 

Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że przechodził tam w poprzedni piątek i o 

godz. 13.30 betoniarki były już umyte. Kierownika budowy nie było, a panowie grzali się 

przy ognisku. 

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jakie jest w tej chwili opóźnienie, jeżeli 

chodzi o terminy? 

Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili jest to dwa miesiące i tydzień. Tak my to 

oceniamy z inspektorem nadzoru. Wykonawca twierdzi, że około dwóch miesięcy. Mnie 

mówiono, że w piątki kończą pracę zawsze o godz. 14.00. Widocznie w tamtym tygodniu 

skończyli trochę wcześniej.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXXII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.12. Protokół zawiera 4 ponumerowane strony maszynopisu  

i 5 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 07.12.2021 r.  


